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19. marts 2023 
MW 

Referat fra generalforsamling i Kvindedivisionsforeningen 19. marts 2023  

 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen forslog Peter Schønning, der blev valgt uden modkandidater.  

Peter Schønning konstaterede at generalforsamlingen var korrekt varslet og medlemmerne 

indkaldt korrekt i henhold til vedtægterne.  

Der blev foretaget navneopråb og budt velkommen til gæsterne Anders Gerber, Maria Wamsler, 

Nicolai Kaas Nordstrøm, Steen Klingenberg , Christian E Krabbenhøft, Maria Franch, Rebecca Steele 

og Martin Tilsted. Deltagerliste vedhæftet  

 

2. Forpersonens beretning 

Katja Moesgaard fremlagde den mundtlige beretning. Beretningen blev taget til efterretning uden 

kommentarer. 

Beretningen er tilgængelig på hjemmesiden www.kvindediv.dk og vedhæftet referatet. 

 

3. Foreningens fremtidige opgaver 

Katja Moesgaard fremlagde oplægget. 3 områder skal tegne kvindeelitens fremtid 

 Kommerciel udvikling skal generere interesse for kvindefodbolden og drive nye indtægter 

til kvindeelitens klubber 

 Talentudvikling skal accelerere klubbernes arbejde med talenter og sikre, at de bedste 

danske klubber spiller med i toppen af de europæiske turneringer 

 Ligestilling og inklusion skal være en del af kvindedivisionsforeningens legacy og 

understøtte klubbernes og DBU’s ambitioner for pige- og kvindefodbolden 

Præsentation vedhæftet referatet 

Der var enkelte kommentarer blandt om, at det meste retter sig mod den øverste del af eliten. Der 

var herefter en god drøftelse af, hvorledes vi fremadrettet kan sikre en bæredygtig økonomi til 

divisionerne. 1. divisionslicens anses som en vigtig løftestang. Og det blev drøftet om 

faldskærmsmodellen fra herrerne kunne implementeres på kvindesiden. For tiden er det primære 

fokus at arbejde for overhovedet at sikre den nødvendige økonomi.  

Det blev også nævnt at Ligakontoret bør skifte navn, så det også inkluderer 1. og 2.division. 

http://www.kvindediv.dk/
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4. Regnskab og budget 

A. Aflæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Søren Kristensen fremlagde det reviderede regnskab, der blev godkendt uden 

bemærkninger 

B. Fremlæggelse af budget til orientering 

Søren Kristensen fremlagde budgettet og fremhævede de nye budgetpunkter; herunder ny 

forsikringsaftale, der medfører en besparelse. Bestyrelsen vil fremlægge forslag til, hvordan 

økonomien kan anvendes (klubber – KDF). Budgettet indeholder mulighed for honorering 

af bestyrelsesmedlemmer i forbindelse med dagsmøder, midler til medieområdet, samt 

mulighed for at udsende rykkergebyr såfremt regninger ikke betales til tiden. 

Budgettet blev taget til efterretning uden kommentarer 

C. Fastsættelse af kontingent (jf. § 9) 

Uændret kontingent er vedtaget.  

Kvindeligaklubberne 20.000 kr. 

1.divisionsklubberne 10.000 kr. 

2.divisionsklubber 4.000 kr. 

Ungdomslicensklubber 2.000 kr. 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Som et led i KDF’s udvikling og professionalisering foreslår bestyrelsen, at der gives mulighed for at 

yde honorar til bestyrelsesmedlemmer i forbindelse med bestyrelsesmøder, der afholdes som 

dagsmøder på hverdage. Honoraret ydes med baggrund i, at bestyrelsesmedlemmerne er nødsaget 

til at tage fri fra arbejde for at deltage i bestyrelsesmødet. Udgangspunktet er 1 dagsmøde pr. 

kvartal. Resterende møder afholdes som udgangspunkt virtuelt med ca. 1 møde pr. måned 

undtagen i juli måned. Honoraret ydes til bestyrelsesmedlemmer, der skal ’købes’ fri for arbejde 

med kr. 1250 per fridag, maksimalt kr. 5000 på 12 måneder I 2023/24 mellem de to 

generalforsamlinger. 

Søren Kristensen fremlagde bestyrelsens forslag, der blev enstemmigt vedtaget 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer (jf. § 5) 

Fire nuværende bestyrelsesmedlemmer var på valg og Jan Borre, Brøndby IF havde valgt at trække 

sig fra bestyrelsen 
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Kandidater 

 Bent Andersen, FC Thy Thisted Q 

 Søren Kristensen, FC Nordsjælland 

 Frederik Lund, Kolding IF 

 Katja Moesgaard, AGF A/S 

 Martin Tilsted, uden klubtilknytning, indstilles af bestyrelsen  

 Mette Worsøe, Odense Q 

De 6 kandidater blev alle valgt for en 2 årig periode 

 

7. Valg af suppleanter 

Der var ikke indkommet nogen kandidater 

 

8. Valg af revisor 

Johnny Jensen, BSF genvalgt uden modkandidater 

 

9. Eventuelt 

Katja Moesgaard takkede Jan Borre og Marie Greve for deres indsats i bestyrelsen.  Tak til 

ligakontoret og DBU for godt samarbejde. 

Katja Moesgaard afsluttede generalforsamlingen med at takke dirigenten for at lede os godt 

gennem generalforsamlingen. 

Herefter fulgte 30 minutters temadrøftelse om DR dokumentaren Fodboldens usynlige syge.  

Der følges op på dette i bestyrelsen ved et kommende møde. 

 


